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Närvarande

Ordförande Nils Grimbeck
Vice Ordförande Pontus Lindgren

Kassör Ludwig Lewis
Sekreterare Emil Dahlberg

Veckobladerist Marcella Toft
Kandidatansvarig Viktor Carlsson

Årskursrepresentant åk1 Simon Byström
Matansvarig Algot Lindblom

Masteransvarig Ellen Carlsson
SAMO Elin Ekstedt

Sektionsordförande Alexander Ternström [12:32-12:55]

§1 Mötets öppnande Nils Grimbeck öppnar mötet kl. 12:03.

§2 Val av justerare Pontus Lindgren väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Att adjungera in Elin Ekstedt och Alexander Ternström närvaro, yttrande och
förslagsrätt.

§4 SAMO Ska snart ha OSA ronder och tar med några från högskolan och två från SNF.
Gå igenom studentbarometern och se vad som kan förbättras. Dessa OSA ron-
der kommer handla om arbetsbelastning, stress, examination och hur detta kan
utvecklas och förbättras.

Elin funderar på att få ihop något sätt för studenter att få ihop studiegrupper
lättare. Hade tidigare någon form av speed dating under pandemin, var helt
okej lyckat. Hade tidigare en Facebook grupp för att hitta studiekamrater som
inte användas mycket.

Bättre kvalité på de mjuka inslagen i kurserna, till exempel jämlikhetsmoment,
för att dessa moment ska vara mer givande i ingenjörsutbildningen. Sämre på
masternivå än kandidatnivå med detta och hur det följs.

Vad ska vi satsa på under våren?
Diskuteras om att vi bör ha bättre kontakt med studenter på masternivån. El-
len har diskuterat med studenter från masterprogram som frågar vad det finns
för alternativ till Facebook och detta är ftek. Bör ha information på både svens-
ka och engelska på ftek och i Facebook gruppen. Ha bättre kontakt med övriga
masteransvariga på Chalmers. Även ha kontakt med PA för masterprogram-
men. Sätta upp rutiner nu för att kunna nå ut till studenter på ett bättre sätt
till hösten. Bättre stöd för att kunna klara omtentor anser vi skulle behövas.
Examinatorer ska ge möjlighet för studenter att ställa frågor inför kommande
omtenta. Detta ska lyftas med PA och inget vi i SNF ska driva själva.

§5 Åsiktsprogrammet Alexander säger att det gick ganska bra med workshopen för studieaktiva. Den-
na workshop handlade om psykosocial arbetsmiljö, likabehandling, med mera
där utbildningsfrågorna var av särskilt intresse för oss i SNF. Alexander skic-
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kade sedan anmälan för workshop till styret och SNF pateter och även en för
alla studenter på sektionen där intresset var så lågt att de blev inställda. Är
väldigt synd att vi inte får åsikter från andra än från sektionsaktiva.

Vi har även samlat in lite åsikter från SNFika och från andra arrangemang
under året gällande vad som kan förbättras med utbildningen och liknande.

Pontus ställer frågan om det är så stor skillnad mellan åsikter från vanliga
studenter och sektionsaktiva. Nils tycker att det inte är tillräckligt med un-
derlag för att införa ett åsiktsprogram som ska representera alla studenter på
sektionen då vi bara fått åsikter från sektionsaktiva. Ger förslag om att kolla
på kursnämndsprotokoll och där mister vi dock ofta helheten enligt Elin. Nils
tycker vi har tillräckligt för att säga vad som är en bra studieplats. Vi skul-
le kunna försöka få fram mer information för att formulera ett åsiktsprogram
genom att skapa enkäter. Vi får mer info från studentbarometern och i större
skala men där svaren är ganska korta och inte så omfattande. Dessutom lyfts
det upp att problemet med andra enkäter är att de är få som svarar på dem.
Vi kan behöva lägga ner tanken med att skapa ett åsiktsprogram och använda
den information vi fått för att göra saker i mindre skala.

§6 Studiegrupper Studiegrupperna är igång nu. Lite få ledare som var intresserade att leda dessa
grupper. Dessa grupper ska i första hand ge en chans till de studenter i FM1
och TM1 som inte klarat någon tentamen. Lyfts upp att vi kan behöva driva
genom mer stöd för ledarna.

§7 Övrigt Inget.

§8 Nästa möte Tisdag 11/2, kl 12:01 i Styretrummet.

§9 Mötets avslutande Nils Grimbeck avslutar mötet kl. 12:55!
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Figur 1: https://xkcd.com/753
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